
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 19. juli 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1225

Kan ministeren bekræfte, at bederummet på Rigshospitalet er ved at blive re-

noveret, og kan ministeren i givet fald oplyse, hvordan det bliver finansieret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Martin

Henriksen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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